

朝陽科技大學 095學年度第1學期教學大綱  
Advanced English Writing (I) 進階英文寫作(一)

當期課號	3609	Course Number	3609
授課教師	麥哲恩	Instructor	TURTON, MICHAEL ANDREW
中文課名	進階英文寫作(一)	Course Name	Advanced English Writing (I)
開課單位	應用外語系(二進)三A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	<p>文寫作課程(一)是藉由整合性，理解性的寫作訓練，以其幫助學生發展出良好閱讀與分析、評估文章的技巧。透過“閱讀前”和“閱讀後”的練習，以標示出良好寫作的優點和特色，如寫作結構、修辭模式等，均為學生練習的重點。本課程的目標：熟悉不同的寫作風格、適度語言使用、成熟的修辭技巧等，如描述、比較分類以及論述式寫作。</p>	Objectives	<p>This is a successive and comprehensive stage of writing after students have been trained to create cohesive and comprehensible units of essay paragraphs. This course is intended to help student readers to develop skills in the reading and evaluation of analytic and descriptive texts, and other texts with different styles. Students will be exposed to experience diverse pre and post-reading exercises to highlight aspects of good writing, such as structure, rhetorical patterns and other features. Based on this skill, when students explore the rules and methods of essay-writing, they should be able to improve the effectiveness in presenting knowledge and viewpoints. This goal can be reached through the integration of language skills: reading, speaking, and writing and classroom activities such as discussion presentation, etc.</p>
教材	<p>科目名稱：進階英文寫作(一) 文章來源：報紙雜誌文章</p>	Teaching Materials	
成績評量方式	<p>科目名稱：進階英文寫作(一) 每星期寫一篇有關現代台灣的摘要及文章</p> <p>課程目標是教導學生如何用文章方式來分析及創造爭論。上課出席率是非常重要的</p> <p>上課內容： 每週包括(1)有關現代台灣爭論式散文或社論(2)討論(3)相互爭辯的概要。學生應學會重點式的思考技巧及邏輯推理。會加入許多課外的文章。</p> <p>分數來至出席率，功課及期末考的總分加以平均。再以十分左右的分數做為出席成績來加以調整。假使缺課超出六堂，或是缺交六次以上回家功課或課堂上的討論，學生將會被當掉，因為許多的分析及訓練都是在上課學習到的，所以出席是非常重要的，學生經常缺課會得到不及格的分數。</p>	Grading	<p>Grades will be based on scores for attendance, homework and the final. Scores will be summed and a percentage taken. This will be adjusted by up to ten points for attendance. If you miss more than six classes, or fail to perform more than six homework or in-class assignments, you will fail. Because much analysis and training will take place in class, attendance is crucial. Students who miss class will fail.</p>
教師網頁	-		
	<p>科目名稱：進階英文寫作(一) 科目名稱：進階英文寫作(一)</p> <p>目標 課程目標是教導學生如何用文章方式來分析及創造爭論。上課出席率是非常重要的</p>		<p>Each week we will write an argument or essay on a contemporary issue in Taiwan</p> <p>Objective The purpose of this class is to teach students to analyze and create</p>

<p>教學內容</p>	<p>教學目標 教導學生用散文方式來分析及創作。 上課出席是最重要的。</p> <p>CLASS CYCLE Each week will consist of (1) analysis of an argumentative essay/editorial/article and (2) discussion and (3) creation of a counterargument. Students will also be taught critical thinking skills including logical reasoning. Many outside articles will be used.</p> <p>Grades Grades will be based on scores for attendance, homework and the final. Scores will be summed and a percentage taken. This will be adjusted by up to ten points for attendance. If you miss more than six classes, or fail to perform more than six homework or in-class assignments, you will fail. Because much analysis and training will take place in class, attendance is crucial. Students who miss class will fail.</p>	<p>arguments in essay form. Class attendance is absolutely crucial.</p> <p>CLASS CYCLE Each week will consist of (1) analysis of an argumentative essay/editorial/article and (2) discussion and (3) creation of a counterargument. Students will also be taught critical thinking skills including logical reasoning. Many outside articles will be used.</p> <p>Grades Grades will be based on scores for attendance, homework and the final. Scores will be summed and a percentage taken. This will be adjusted by up to ten points for attendance. If you miss more than six classes, or fail to perform more than six homework or in-class assignments, you will fail. Because much analysis and training will take place in class, attendance is crucial. Students who miss class will fail.</p>
-------------	---	---

尊重智慧財產權，請勿非法影印。